
Hong Kong & Macau cross border service
港澳跨境客運服務

Single trip 單程

07:00 – 22:59
Round trip 來回

07:00 – 22:59
Single trip 單程

23:00 – 06:59
Round trip 來回

23:00 – 06:59

Macau 澳門 <> HK Zone 1 香港區域 1 HKD 2080 (MOP 2140) HKD 3280 (MOP 3380) HKD 2496 (MOP 2568) HKD 3936 (MOP 4056)

Macau 澳門 <> HK Zone 2 香港區域 2 HKD 2480 (MOP 2550) HKD 4280 (MOP 4410) HKD 2976 (MOP 3060) HKD 5136 (MOP 5292)

Macau 澳門 <> HK Zone 3 香港區域 3 HKD 2680 (MOP 2760) HKD 4780 (MOP 4920) HKD 3216 (MOP 3312) HKD 5736 (MOP 5904)

Macau 澳門 <> HK Zone 4 香港區域 4 HKD 2680 (MOP 2760) HKD 4780 (MOP 4920) HKD 3216 (MOP 3312) HKD 5736 (MOP 5904)

Macau 澳門 <> HK Zone 5 香港區域 5 HKD 2680 (MOP 2760) HKD 4780 (MOP 4920) HKD 3216 (MOP 3312) HKD 5736 (MOP 5904)

Remark:
• Maximum 6 Passengers for each vehicle. 
最大乘坐客人數為每車 6 人。

• Charge of petrol consumed is included in the rental fee.
租車費用已包括所需燃油。

• Service charge includes bridge, tunnel and parking fee that incurred during the trip.
接送服務的收費已包括所需的橋費、隧道費及停車場費。

• For Airport Transfers, our waiting time is 60 minutes. After the 60 minutes waiting time. A HKD 150 waiting fees will be charged in every 15 minutes. If waiting time exceeds 120 mins after the arrival 
time, this could be considered as a NO-SHOW and the service vehicle would leave without refund.
機場接載等候時間為 60 分鐘，如超過 60 分鐘等候時間，每 15 分鐘需另加收等候費HK$150。預定接待的時間 120 分鐘後沒有出現，有機會視為失約，所收費用將不退回。

• For all other pick up locations other than airports, the waiting time will be 15 mins. A HKD 150 waiting fees will be charged in every 15 minutes. If waiting time exceeds 60 mins after the booking time, 
this could be considered as a NO-SHOW and the service vehicle would leave without refund.
機場以外接載地點等候客人時間為 15 分鐘，如超過等候時限，每 15 分鐘需另加收等候費HK$150。預定接待的時間 60 分鐘後沒有出現，有機會視為失約，所收費用將不退回。

• Extra 20% surcharge will be applied on Macau Mandatory Holiday.
澳門強制性假日需額外加收 20% 費用。

• All bookings are non-refundable. Once a booking is confirmed, any requests for rescheduling must be made during office hours with at least TWO working days prior to the scheduled 
pick-up time. However, rescheduling is subject to availability and cannot be guaranteed.

所有預約不設退款。當預約落實後，如需再更改預約時間，可於上車時間兩個工作天前 的辦公時間內通知本公司，但更改只能盡量配合，並不能一定保證成功。
• Price are subjected to change without prior notice. 
價格如有更改，恕不作另行通知。

• Vang Iek Auto Services Limited and their contractors reserve the right to alter any terms and conditions without prior notice.
宏益汽車服務有限公司及其供應商保留有關細則之最終決定權。

(852) 5688 4977
(853) 6613 9038

HKRentACar
MacauRentACar 

HongKongRentACar
MacauRentACar

(852) 3768 4977
(853) 2899 1199 

Info@virentacar.com.hk
info@virentacar.com.mo 

WWW.VIRENTACAR.COM.HK

Zone 1  - Lantau Island, Hong Kong International Airport
大嶼山, 香港國際機場

Zone 2  - Tsuen Wan, Kwai Tsing, Sham Shui Po, Yau Tsim Mong, Kowloon City, Wong Tai Sin, Kwun Tong, Tuen Mun 
                 荃灣區、葵青區、深水涉區、油尖旺區、九龍城區、黃大仙區、觀塘區、屯門區
Zone 3 -  Yuen Long, Tai Po, Sha Tin, Sai Kung, Tseung Kwun O

元朗區、大埔區、沙田區、西貢區、將軍澳
Zone 4 -  Hong Kong Island Central & Western, Wai Chai, Hong Kong Eastern District 
                 港島中西區、港島灣仔區、港島東區
Zone 5 -  New Territories North District, Hong Kong Island South District 
                 新界北區、港島南區
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